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Abstract (en)
[origin: WO9211419A1] The invention concerns a connector for at least two abutting beams (10, 12), in particular beams used in the construction of
series-built houses, etc. The invention calls for a tube-like insert (18) with at least one aperture (30) in one side (32), which is planar, of the tube. A
crossbar (40), designed to fit against the inside surface (29) of the side of the tube, and to slide along this surface, is used in conjunction with the
insert (18). This crossbar (40) has at least one oblong aperture zone (44) whose width (n) is less than the diameter (e) of the head (36) of a screw
(34) which passes through the aperture (30).

Abstract (fr)
Dans un dispositif d'assemblage pour au moins deux poutres jointives (10, 12), en particulier pour des assemblages de poutres de maisons
préfabriquées ou analogues, il s'agit d'associer à un insert tubulaire (18) muni d'au moins un évidement (30) prévu sur une face de tube (32) à
section plane, une barre de verrouillage (40) applicable contre la face interne (29) de la face de tube et mobile le long de cette dernière. Cette barre
de verrouillage (40) présente au moins un trou de section allongée (44) d'une largeur (n) moins grande que le diamètre (e) de la tête de vis (36)
d'une vis (34) traversant l'évidement (30).
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